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Skrivelse om förskolan Norrskenet 
 
Under hösten har Södermalms stadsdelsförvaltning öppnat den första förskolan med 
inriktning mot samisk- och tornedalsk kultur i Stockholm. Arbetet med att starta upp 
förskolan har skett i nära dialog med både Stockholms sameförening och tornedalska 
kulturförening kring bland annat vilka kultur attribut som ska finnas. Nyligen skrev Dagens 
nyheter en artikeln om den nyöppnade skolan där de intervjuar rektorn på Norrskenet. I 
artikeln framkommer det att förskolan står tom utan barn sedan öppningen och att de 
hoppas på att fler barn tillkommer under våren. Ett flertal förskoleklasser har besökt 
verksamheten men inga barn går på Norrskenet ännu. 
 
Med anledning av artikeln vill vi ställa följande frågor till stadsdelsförvaltningen; 
 

1. Hur många platser är det planerat på förskolan Norrskenet? 
2. Hur ser prognosen ut att barn ska börja på Norrskenet? 
3. Hur många är de i personalen idag och bedömer man att ytterligare behöver 

anställas? 
4. Hur många kvadratmeter är lokaler och utomhusyta? 
5. Vad kostar det per vecka, månad respektive år att driva Norrskenet? 
6. Hur mycket har det kostat hittills att planera och starta upp Norrskenet? 
7. Vad blir enhetskostnad per barn?


